
Brandingvaren op de Noordzee voor de kust van Oostduinkerke

Woensdag 13 januari 2016. Reeds enkele dagen gepland voor de noordzee kajakkers maar gezien de stevige wind en 
de nogal woelige zee hadden enkele vaarders afgezegd. Om tegen 13 u te kunnen vertrekken aan het strand ter hoogte 
van het Schipgat moest ik wel op tijd thuis vertrekken. Tegen 9u30 bleken de laatste weervoorspellingen een 5 tot 6 
Bf te geven en afnemend na de middag. Vermits ik niet alleen zou varen was het een GO. Rond 10u kreeg ik dan nog 
van Dimitri de bevesitiging dat hij zou varen, ik kon dus verder rijden.
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Het verkeer was buiten verwachting zonder veel oponthoud zodat ik rond 11u30 al aan de kust stond. Dan kon ik 
rustig uitpakken en wat eten. Ik had al tot mijn "schade en schande" geleerd van niet te vertrekken zonder te eten als 
er wat inspanning gevraagd zou worden. En zo zag het er wel uit.

http://www.navis.be/forum3/download/file.php?id=8242&mode=view


Bedoeling was ook om de vlotters te testen bij brandingvaren. Eskimoteren met de vlotters in opgevouwen toestand
op de achtersteven ging zonder probleem (getest door Dimitri) maar branding varen met vlotters in opengevouwen 
toestand was nog te proberen. Ik had ze wel geblokkeerd in opengevouwen toestand daar dichtklappen bij omgaan 
niet wenselijk was. 



De vlotters bleken geen enkel probleem te geven in de branding alhoewel er serieuze kleppers bij waren, vlotters 
opengevouwen of dicht op het achterdek, het maakt niet uit. 
Walter kwam ons nog even uitwuiven



en dan konden we vertrekken

http://www.navis.be/forum3/download/file.php?id=8244&mode=view


Aan de waterlijn kregen we al een idee wat ons te wachten stond.



Vertrekken aan de waterlijn is altijd werken. Met opkomend tij is het iets gemakkelijker dan bij afgaand tij omdat ge 
dan, tegen dat ge kunt vertrekken, tot het besluit kunt komen dat ge in een plas zit achter een zandbank en kunt ge 
terug uitstappen en opnieuw beginnen.

Voor mij was het een prachtige branding, soms tot een meter of meer. Dimitri ging wat verder naar de derde branding 
waar de golven rond de twee meter opliepen. Een en ander hangt af van de zandplaten waar de golven oplopen.



Het is telkens weer een fantastische beleving. De golven komen op u af en verhogen hoe dichter ze komen. Dat zal 
wel niet enkel gezichtsbedrog zijn, op de oever of de zandbank lopen de golven op. Terwijl ze in de verte af en toe 
een witte kam tonen wordt de branding sterker naarmate de golf dichterbij komt. Als de golf dan voor de kajak staat 
is het een witte, bijna verticale, borrelende muur van wit schuim die met een snelheid van enkele m/sec op u afkomt. 
Ge moet dan zelf nog wat snelheid maken om de golf in te duiken.





Zijdelings brandinggolven nemen is geen probleem meer, ik had wel eens een hoge steun willen proberen maar het is 
er niet van gekomen. Rond de meter golfhoogte begint die techniek in beeld te komen maar ik heb het nog niet 
geprobeerd. Na enkele keren omgaan en aanspoelen begon de vermoeidheid wel toe te nemen en toen ik er niet meer
 in slaagde een golf recht voor de boeg in te gaan en ik achteruit en omgeslagen werd hield ik het voor bekeken. Ik 
kon ook niet tegen de stroming op zodat ik telkens een eindje was afgedreven en door de branding het volgelopen 
bootje naar het vertrek moest trekken. Het was springtij zodat ik vermoed dat de stroming snelheid rond de 7km/u 
lag.
Ik stond dus wat bij te komen op het strand en naar Dimitri te kijken toen ik sirenes hoorde. Langs links en rechts 
kwam een politiewagen over het strand aangereden. Achter mij kwam de brandweer met een materiaalwagen en 
loeiende sirenes de duinen over. Ik stond blijkbaar in het middelpunt van al dat aanstormend geweld. 
Bij mij aangekomen vroegen de agenten of alles in orde was, een ongeruste dame had de politie verwittigd dat er 
twee bootjes op zee in de problemen waren. Ik vertelde dat er niets aan de hand was en dat we radio Oostende 
verwittigd hadden dat we op zee waren. Het waren allemaal vriendelijke mensen die eigenlijk opgelucht waren dat er 
geen ongelukken waren. Blijkbaar is wel de samenwerking niet helemaal rond. Op dat ogenblik kwam de reddingboot 
Brandaris aangestormd, die hadden Dimitri gespot.



Brandaris (archief foto)
Om het geheel compleet te maken kwam nu ook nog de reddinghelicopter overvliegen. Spijtig dat op dat ogenblik 
mijn fototoestel besloot van te blokkeren. Dat was thuis na een fabrieksreset terug in orde maar ik heb wel iets gemist. 
http://www.focus-wtv.be/nieuws/onnodig- ... ers-op-zee
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